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R  E  P  U  B  L  I  K  A    H  R  V  A  T  S  K  A 
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                    GRAD VALPOVO 
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UR.BROJ: 2185/01-1-19-1 
 
Valpovo, 03. listopada 2019. godine 
 

Z A P I S N IK 
 

28. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 03. listopada 2019. godine u 
Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 
 
 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.   
 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Zdravko Ćorić, 
Marijan Mandić, Vitomir Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Dejan Pisačić, 
Jozo Piškorjanac, Marko Tomoković,  Tihomir Tomić, Miroslav Šmit, i Željko Varžić. 

 
Ne nazočni vijećnici: Dubravko Kučinac, Zoran Pepić,  Igor Uranjek  
 
Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene 
djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun, Goran Šimić, v.d. 
pročelnika Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni 
suradnik za lokalnu samoupravu, Milutin Narančić, predstavnik srpske nacionalne manjine za 
Grad Valpovo, Ines Brezovac, novinarka HRV-a, Lidija Aničić, novinarka Glasa Slavonije, 
Monika Đogaš, novinarka Gradskog radia Belišće i Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine Info. 
  

Sjednicu je otvorio Predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve nazočne, 
utvrđuje da je nazočno 12 vijećnika.   

Prije utvrđivanja dnevnog reda, Predsjednik ima jednu obavijest: Člankom 63. 
Poslovnika o radu Gradskog vijeća utvrđeno je da su sve sjednice Gradskog vijeća javne i da 
se niti u jednom članku Poslovnika  ne spominje snimanje sjednice. Kao što svi znamo na snazi 
je GDPR koji smo preuzeli iz Europske unije, te je snimanje na sjednicama Gradskog vijeća 
moguće. Ukoliko se snimljeni materijal javno objavi po osobi koja je snimala, pa osoba koja je 
snimana podigne tužbu protiv snimatelja pozivajući se na GDPR, Gradsko vijeće za takve tužbe 
ne preuzima nikakvu odgovornost.   

 
Predsjednik utvrđuje da je na sjednici  nazočno 13 vijećnika. 
 
Prelazi se  na utvrđivanje Dnevnog reda.  Vijećnik Marko  Tomoković ima slijedeće prigovore: 
1. Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada Valpova poziv za sjednicu se trebao poslati  
najmanje 7 dana prije održavanja sjednice, a ne dan ranije kao što je ovdje slučaj; 2. Sukladno 
Poslovniku Gradskog vijeća Grada Valpova na početku svake sjednice održava se aktualni sat, 
a što se danas ne nalazi na dnevnom redu i 3. Sukladno Poslovniku Gradskog vijeća Grada 
Valpova Zapisnik sa prethodne sjednice se verificira na početku sjednice, a što se danas ne 
nalazi na dnevnom redu, pa sukladno tome predlaže dopunu dnevnog reda na način da se u 
dnevni red dodaje aktualni sat kao i usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice. 
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Predsjednik daje odgovor na pitanja vijećnika Tomokovića: Sukladno Poslovniku Gradskog 
vijeća Grada Valpova Sjednica vijeća saziva se pisanim pozivom, a samo u izuzetno hitnim 
slučajevima i na drugi način, a o čemu odlučuje predsjednik Gradskog vijeća. Poziv za sjednice  
vijeća dostavlja se vijećnicima najmanje 7 dana prije održavanja sjednice, a samo iz osobito 
opravdanih razloga taj rok se može skratiti. Postojanje tih razloga utvrđuje predsjednik 
Gradskog vijeća, a u ovom slučaju je predsjednik utvrdio da oni postoje. Sjednica Gradskog 
vijeća se može sazvati i elektroničkim putem. Dnevni red sjednice Gradskog vijeća predlaže 
predsjednik Gradskog vijeća. Ukoliko postoji još nejasnoća, molim da se obratite Odboru za 
Statut i Poslovnik, pisanim putem, pa ćete pisanim putem dobiti i odgovor. 
Što se tiče prijedloga za usvajanje zapisnika sa prethodne sjednice, to je nemoguće iz razloga  
što zapisnik nije napravljen, budući  da nam je zapisničarka na bolovanju.  
Što se tiče aktualnog sata, smatrali smo po dogovoru vijećnika s prošle sjednice da nema 
potrebe opet imati aktualni sat, pa ću ja dati ovaj Vaš prijedlog za aktualni sat da se uvrsti u 
točku dnevnog reda na glasovanje. Nakon glasovanja sa 1 glasom ZA i 12 glasova PROTIV, 
Predsjednik utvrđuje da prijedlog nije prošao. Nakon toga se glasalo za Prijedlog za usvajanje 
Zapisnika sa 27. sjednice iako Zapisnik ne postoji, tj. nije završen, prijedlog također nije 
prošao.  
 
Nakon provedenog glasovanja  sa 1 glasom PROTIV, 1 glasom SUZDRŽANIM i 11 glasova 
ZA, vijećnici su usvojili ovaj  
 

d n e v n i     r e d  
  
 

1. Prijedlog 4. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019.godinu; 
    

2. Pitanja i prijedlozi.  
 
Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 
 

 
TOČKA 1.  PRIJEDLOG 4.  IZMJENA I DOPUNA  PRORAČUNA  GRADA  
         VALPOVA  ZA  2019.G. 
 
 
Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i proračun 
-kako je ova tema na zadnjoj sjednici bila opširno raspravljena i nakon toga je održan sastanak 
sa g. Varžićem, mislim da se više nema što dodati.  
  
Željko Varžić  
-Prije tjedan dana na sjednici Gradskog vijeća govorili smo o ovoj točki te smo ukazali na 
određene primjedbe gdje nije bilo dovoljno obrazloženo onako kako smo tražili, znači 
obrazloženje zašto se pojedine stavke mijenjaju tj. uklanjaju iz ovog proračuna, a zašto se 
određeni iznosi sredstava stavljaju na ove druge pozicije, a što je gradonačelnik poslije u svom 
govoru i objasnio, međutim toga u materijalima nije bilo. Sukladno dogovoru Gradskog vijeća 
da se  napravi sastanak, i ova sjednica danas, isti smo poštovali, 01. listopada je održan 
sastanak kod gradonačelnika gdje smo razgovarali  i pokušali ukloniti sve nedostatke koje je i 
dan kasnije pročelnik dostavio u elektronskom obliku i mi se s tim objašnjenjem slažemo. 
Predlažem za ubuduće da se na prijedlozima i dopunama proračuna sve one stavke koje se 
brišu iz proračuna, da se detaljno obrazloži zašto je to tako. Ovakav rebalans u ovom 
sadašnjem obliku će naša koalicija podržati.  
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Jozo Piškorjanac 
-Meni je u svakom slučaju drago da je došlo do dogovora da se neke stvari  poštuju  koje smo 
ovdje donijeli kao zaključak Gradskog vijeća na prošloj sjednici  i želim da i ubuduće bude više 
razgovora i više kvalitetnijih priprema  samih sjednica Gradskog vijeća, kako sa predsjednikom 
Gradskog vijeća, tako i sa predsjednikom Kluba vijećnika HDZ-a i nema razloga da do toga 
ne dođe da se tako ne pripremaju sjednice, pa će tako biti svima nama jednostavnije odraditi 
sjednice i nećemo se morati sastajati. I još samo jedna opaska predsjedniku Gradskog vijeća, 
vezano za aktualni sat, Marko Tomoković može postaviti pitanja pod točkom „pitanja i 
prijedlozi“. 
 
Bogdanović  
-Drago mi je da se našlo zajedničko rješenje oko ove točke dnevnog reda, no međutim da li se 
radi o izmjeni ili o primarnom dokumentu koji govori o proračunu, to je jednake važnosti  i zato 
mislim da bi trebalo iskoristiti sve mogućnosti usuglašavanja stavova prije nego što to dođe na 
ovaj skup. Dakle mi smo tijelo koje je zapravo veoma odgovorno, koje odgovara ne samo nama. 
Dakle, Grad kao takav, on nije vlasništvo, ničije, niti Gradskog vijeća niti gradonačelnika i 
ekipe koja opslužuje Grad, nego je to vlasništvo svih građana ovog grada. I zato mislim da mi 
nismo toliko neracionalni niti nesmotreni da ne možemo imati strpljenja oblikovati jedan 
dokument  i o njemu razgovarati kao zdravi i zreli ljudi. I onda kada nema toga elementa, onda 
se pojave određena ponižavanja, pojave se nekakve disonancije koje omalovažavaju i ovaj 
skup, ali i nas kao  pojedince. Ja sa mojim iskustvom i godinama, moram priznati da je bilo 
trenutaka kada sam se vrlo loše osjećao, a to ne želim, želim da ono znanje i iskustvo koje imam 
prenesem ljudima koji mogu od toga imati koristi. Zato bi svakako predložio da u pripremi za 
proračun za 2020.g. budemo racionalniji, a da stavimo na stranu neke elemente kao tko je 
obukao koji dres, to ovoga trenutka nije bitno. Mi smo odgovorni prema građanima našeg 
Grada. I zato mislim da koristeći taj kapacitet financijski koji nam je na raspolaganju, da 
racionalno projiciramo dokumente koji će održati Grad živim i vitalnim i u financijskom i u 
svakom pogledu i s druge strane da odradimo to onako kako to priliči ljudima koji sjede u ovom 
domu. Želim da ove projekte koji su u ovom dokumentu i koji su do sada prethodili, da oni 
završe pozitivno, da se okončaju  i da jednostavno Grad kao cjelina bude bogatiji nego što je 
to bio do ove godine.  
 
Marko Tomoković 
- Ja imam jedan apel gradonačelniku, dakle sada čujemo da se priča kako ste se dogovarali sa 
nekim vijećnicima, međutim ja nisam bio pozvan niti na jedan sastanak na kojem se 
raspravljalo niti o rebalansu niti o proračunu, pa me zanima zašto se to tako radi i ne bismo li 
svi trebali biti pozvani na takve sastanke, svih 17 vijećnika Gradskog vijeća Grada Valpova da 
bismo zajedno mogli kreirati budućnost Grada Valpova i prigradskih naselja.  
- prije godinu dana ste za HRT dali izjavu da će se u Ladimirevcima krenuti sa gradnjom Doma  
Fabijan Šovagović, međutim evo do dana današnjeg vidimo da se to nije dogodilo, pa evo ja 
Vas molim da mi odgovorite na to pitanje kada će se krenuti sa izgradnjom Doma i kada će se 
krenuti sa izgradnjom biciklističke staze. To je jako ključno jer se auti kreću velikim brzinama 
na toj ruti od Ladimirevaca do Valpova i postoji velika opasnost od prometnih nesreća. 
Biciklisti se vrlo često kreću tom rutom pa Vas molim da kažete i meni i građanima kada mislite 
krenuti sa realizacijom.  
 
Gradonačelnik Matko Šutalo  
- Pozdravljam ovu inicijativu i ove dogovore koje smo postigli ovaj tjedan. Naime, gospodine 
Tomoković da ste bili do kraja na sjednici Gradskog vijeća vjerojatno bi i vi prisustvovali tom 
sastanku, ali evo ovo je 27. sjednica, odnosno sada već odgođena 28. sjednica, mislim da 
možemo svi na prste nabrojati na kojim sjednicama ste bili do kraja. Naime Vi budete na 
aktualnom satu što vas zanima i izađete van. Da ste ovdje duže s nama vjerojatno bi 
prisustvovali na više sastanaka. Ne možete reći na Gradskom vijeću da ja nisam pozvao 



4 

 

vijećnike da dođu kod mene sa prijedlozima konstruktivnim, naravno ukoliko su ostvarivi, pa 
bi ubacili u proračun ili u rebalans proračuna ukoliko je to realno i ostvarivo. Mi smo poslali 
i javni poziv svim građanima, to znači uključuje i Vas da dostave svoje prijedloge na način na 
koji je to pročelnik za financije i napisao na stranicama Grada. Jednako tako svako će dobiti 
od naših sugrađana i mještana prigradskih naselja na kućnu adresu pismeno da može 
sudjelovati odnosno predlagati i staviti svoje prijedloge za proračun za 2020. godinu i oni 
prijedlozi koji budu bili realni i ostvarivi možemo ih uvrstiti u proračun, a o čemu će odlučiti 
ovo Gradsko vijeće, na moj prijedlog. Što se tiče ovih drugih pitanja mislim da ste promašili 
temu. Mogu Vam odgovoriti realno znači za ostvarivanje projekta izgradnje Doma Fabijan 
Šovagović, vidite da se sada radi spremište za Vatrogasno društvo, nakon toga se kreće u drugu 
fazu  izgradnje Doma Fabijan Šovagović. Što se tiče izgradnje biciklističke staze  trenutno nema 
aktivnih natječaja na koje možemo prijaviti taj projekt, a Grad nema realnu financijsku 
mogućnost da sam izgradi biciklističku stazu Valpovo-Ladimirevci što bi doista i trebali 
napraviti, međutim trenutno nemamo sredstava i ukoliko bude otvoren natječaj  sigurno ćemo 
se prijaviti jer naši ljudi  koji se time bave  prate svakodnevno natječaje i one za koje mislimo 
da ih možemo provesti na iste se i prijavljujemo.  
 
 Predsjednik zaključuje raspravu i daje na glasovanje prijedlog 4. Izmjena i dopuna 
Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu.  
 Nakon provedenog glasovanja  sa 11 glasova  ZA  i 2 glasa  PROTIV,  Prijedlog 4. 
Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2019. godinu je prihvaćen.  
 
TOČKA 2.  PITANJA  I  PRIJEDLOZI 
 
 

Budući se nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, Predsjednik 
Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad 28. sjednice Gradskog vijeća.  

 
 

………. 
 
      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 
                 GRADSKOG VIJEĆA: 
 
    Kristina  Vidošić       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 
 


